sunny英语发音
sunny   英 [ˈsʌni] 美 [ˈsʌni]   中文音：沙泥。
sunny：adj.   和煦的：照到阳光的;快活的，性情开朗亲切的。
扩展资料：
1、The weather was surprisingly warm and sunny      
天气出奇地暖和，阳光充足。 

2、He was a nice lad — bright and with a sunny disposition      
他是个不错的小伙子——聪明伶俐而且性格开朗。 

3、I want my eggs sunny side up.      
我想要只煎一面的鸡蛋。  
Autumn brought a mild and sunny day to bavaria .
巴伐利亚州温暖晴朗的秋日。
We talked for a few minutes on the sunny porch .
门前阳光充足，我们聊了几分钟。
Dry , sunny days are perfect for walking .
干爽、阳光充足的日子是非常适合散步的。
A survey of global attitudes , released last month by the pew research centre , found that a higher proportion of indians felt positive about their national economy than all except chinese and australians ( though the proportion of sunny indians , at 62 % , was 12 % down on the previous year ) .
上个月pew研究中心发布的一次全球民调显示，印度人当中对于国民经济持乐观态度民众的比例高过其他国家，仅次于中国人和澳大利亚人（但是乐观的印度人所占的比例为62%，这比上一年下降了12个百分点）
Harry heard from hogwarts one sunny morning about a week after he had arrived at the burrow .
到陋居大约一星期后，在一个晴朗的早晨，哈利收到了霍格沃茨的来信。
